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   Česká společnost elektroniků, z. s.   

   Informace kanceláře ČSE číslo   

Srpen 2015 

V minulých informacích jsme nabízeli volnou ubytovací kapacitu v naší budově v Děčíně. 
Dnes přinášíme informace o průběhu dovolené od našich členů. 

 

Jiří Matoušek, PC klub Tachov 

Po příjezdu do Hudečkovi ulice v Děčíně jsem nemohl otevřít hlavní branku, protože jsem se snažil 

otevřít tu nesprávnou a ne tu do čajovny. Před hlavním vchodem následoval pozdrav od majitele 

čajovny a pozvání na večerní party. Bohužel nám to časově nevyšlo, ale hudbu jsme slyšeli na 

pokoje. Asi se tam schází dobrá parta lidí, i když to tak ze začátku nevypadalo. A podotýkám, všichni 

moc slušní. 

Na dovolené jsme byli s kolami a velké dilema, kam zaparkovat a uchránit tak před krádeží. Vyhrálo 

to schodiště v mezipatří a bylo vše ok. 

Teď něco k ubytování. Vše bylo naprosto v pořádku, tak jak jsem to dostal napsané v e-mailu a 

poštou. Vše jsem našel na svém místě. Jediné co jsme postrádali, byly skleničky na pití a na víno, 

kdybych to věděl, před odjezdem z domova nějaké bych tam zavezl, máme jich doma přebytečných 

dost. Snad někdy příště.  

V Děčíne jsem nikdy předtím nebyl a musím uznat, že je to moc krásný koutek naší vlasti. Na kolech 

jsme projeli cyklostezku z Ústí nad Labem až do Hřenska a potom ještě asi 15 km k našim sousedům. 

Jeden den jsme jezdili po kopcích Českého Švýcarska a musím uznat, byla to docela fuška ve 38 

stupních tepla. Také jsme navštívili soutěsky řeky Kamenice jak jinak než na lodičkách a potom 

výšlap do skal na Pravčickou bránu. 

Protože bylo celý týden nesnesitelné horko, navštívili jsme i děčínský akvapark s termální vodou a je 

to tam opravdu hezké, doporučuji. 

Kdo v Děčíně a okolí ještě nebyl, jeden týden na poznání je opravdu málo. Pro toho kdo se rozhodne 

pro ubytování v naší ubytovně, přeji hezký pobyt, uvidíte, že budete spokojeni. 

 

Leonard Prouza, Klub elektroniky Dobruška 

Dovolena v Děčíně a okolí byla úžasná, ubytování perfektní, velká spokojenost.  

 


